
OŠ JANKA KERSNIKA BRDO                                                                              

Brdo 5, 1225 Lukovica 

Zapisnik 1. seje Sveta staršev OŠ Janka Kersnika Brdo v šolskem letu 2024/25 

Seja je potekala v četrtek, 26. 9. 2024, ob 17.30 na zgornjem hodniku šole. 

Prisotni predstavniki staršev šole: Maja Kovačič 1. a, Katja Dolinšek 1.b, Matic Brojan 2.a, Anton 

Golob 2.b, Andreja Korošec 3.a, Lidija Wein 3.b, Marjetka Vrbnjak 3.e, Martina Hajdinjak Skrzypiec 

4.a, Miha Cerar, 4.b, Božena Kovalevska Cerar 5.a, Lara Sterle 5.b, Mojca Avbelj Korošec 6.a, Metka 

Hrovat 6.b, Alenka Kovač 6.c, Vesna Prašnika 7.a, Katja Savernik 7.b, Metka Jamšek 7.c, Blaž 

Češka 8.a, Monika Juvan 8.b, Mateja Berčan 8.c, Kropivšek Alenka 9.b, Anton Meden 9.c.  

Prisotni predstavniki podružnične šole Krašnja: Selmina Bejzaroska 1. in 2.c, Jure Jamšek 4.c, 

Polona Štolfa 5.c. 

Prisotni predstavniki podružnične šole Blagovica: Vera Pestotnik 4.d, Anja Pestotnik 5.d. 

Prisotni predstavniki staršev vrtca: Blaž Nakrst Zajčki, Emmanuel Rot, Miške, Anja Melanšek 

Pikapolonice, Neža Kotnik Metulji, Urška Kocjančič Čebelice, Maja Grošelj Kresničke, Špela Novak 

Polžki, Maruša Zupančič Sovice, Josipa Janeš Arh Ježki, Žana Burja Lunice, Saša Vilič Zvezdice, 

Zoran Dobrotinšek Sončki.   

Opravičili so se: Polona Žabota 9.a, Nejc Kos 1.d, Ana Čop Gerčar Medvedki, Geja Tina Dragan 

Lisičke. 

Prisotni predstavniki šole: ravnateljica dr. Anja Podlesnik Fetih, pomočnica ravnateljice Urška 

Presečnik, pomočnica ravnateljice Damjana Vidmar, pomočnica ravnateljice za VVE Medo Barbara 

Knap, svetovalna delavka Jasenka Zupančič 

Z vodenjem seje je pričel Anton Meden, predsednik Sveta staršev v šolskem letu 2023/24. 

Predstavil je predlagani dnevni red: 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Poročilo predsednika o delu sveta staršev, Aktiva in Zveze v preteklem šolskem letu 

2. Volitve predsednika in podpredsednika za š. l. 2024-2025 

3. Imenovanje Delovne skupine za vrtec (predstavniki in vodja) 

4. Pregled in mnenje o poročilih o delu šole in vrtca za š. l. 2023-2024 

5. Pregled osnutka Letnega delovnega načrta šole in vrtca za š. l. 2024-2025 

6. Poročilo o dogodkih in dejavnostih, povezanih s soseščino šole in sadovnjaka na Brdu 

7. Poročilo o pobudi za povečanje varnosti šolarjev na regionalni cesti Želodnik-Trojane 

8. Pobude z roditeljskih sestankov – poročanje predstavnikov razredov 

9. Razno 

Pri  4. in 5. točki so bile tematike šole in vrtca obravnavali ločeno (sočasno v dveh učilnicah) – 

predstavniki oddelkov šole poročilo in LDN za šolo, predstavniki oddelkov vrtca poročilo in LDN za 

vrtec. 

Gradiva za točke 4., in 5. so bila priložena. 



  

Ad 1. Poročilo predsednika o delu sveta staršev, Aktiva in Zveze v preteklem šolskem letu 

Predsednik sveta staršev v lanskem šolskem letu Anton Meden je podal poročilo: 

Glavna naloga je bila posodobitev vzgojnega načrta, skupaj z delovno skupino. Svet šole je nov 

vzgojni načrt sprejel. Ostalo v točkah 6. in 7. Ter poročilo aktiva in Zveze v preteklem letu, kjer so se 

ukvarjali predvsem s posredovanjem pogleda staršev na prenovo učnih načrtov, ki zdaj poteka ter 

sodelovanje v razpravi o državnem strateškem dokumentu o razvoju vzgoje in izobraževanja v 

prihodnjem desetletju. 

   

Ad 2.  Volitve predsednika in podpredsednika za š. l. 2024-2025 

Ravnateljica je začela z volitvami novega predsednika in namestnika predsednika za novo šolsko 

leto. G. Tone Meden je predlagal za predsednika sveta staršev Miho Cerarja ter za namestnico Lidijo 

Wein. Drugih kandidatov ni bilo. 

 Po glasovanju preko dvigov rok je bila večina za, 2 glasova vzdržana in nihče proti. V šolskem letu 

2024/2025 sta  izbrana za novega predsednika sveta staršev Miha Cerar ter za namestnico Lidija 

Wein. 

Ad 3 Imenovanje Delovne skupine za vrtec (predstavniki in vodja) 

Svet staršev imenuje delovno skupino za vrtec, ki jo sestavljajo vsi predstavniki staršev oddelkov 

vrtca, vodi pa jo Neža Kotnik, ki so jo predstavniki staršev vrtca izvolili na ločenem delu seje. 

Ad 4 Pregled in mnenje o poročilih o delu šole in vrtca za š. l. 2023-2024 

Ga. Ravnateljica predstavi poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta (LDN) za šolo: 

-učni uspeh: 99,56 %, 

-realizacija pouka: 98,94 %, 

-vpis novincev na Brdo: 32, v Krašnjo: 12, v Blagovico: 21 učencev, 

-DSP (dodatna strokovna pomoč) je bila nudena v obsegu 213 ur in sicer 76 otrokom, 

-prehrana: zajtrkov: 118, malico: 672, kosila: 481, popoldanska malica: 11, 

-predstavila je uspehe učencev na šolski, regionalni, državni in mednarodni ravni, 

-stanje na računu šolskega sklada 1. 9. 2023 je bilo 10.023,89€, pridobili 13.957,38€, porabili 

14.523,07€, stanje ob zaključku šolskega leta 31. 8. 2024 pa 9.458,20€. 

  

Ga. Barbara Knap je na ločenem delu seje predstavila Poročilo LDN za šolsko leto 2023-2024. 

Prisotni so gradivo prijeli pred sejo po e-pošti. Predstavili so se cilji, ki so bili realizirani, sodelovanje 

s starši, delo svetovalne službe, obravnavanje otrok s posebnimi potrebami, prehrana in dietne ter 

zdravstvene posebnosti, delovanje sklada vrtca. 



  

Po skupnem glasovanju svet staršev daje pozitivno mnenje o Poročilu letnega delovnega načrta za 

Šolo in za vrtec za šolsko leto 2023/2024. 

  

Ad 5 Pregled osnutka Letnega delovnega načrta šole in vrtca za š. l. 2024-2025 

Ga. Ravnateljica predstavi letni delovni načrt za leto 2024-2025 za šolo: 

-predvidena je izvedba vseh načrtovanih projektov, taborov, ekskurzij, šol v naravi, 

-skupno število učencev je 664 (Brdo: 512, Krašnja: 61, Blagovica: 91), 

-dodatna strokovna pomoč bo nudena 73 učencem v obsegu 225 ur, 

-o dnevih dejavnostih bodo navodila dostopna na spletni strani šole v zavihku koledar, 

-predstavljen je bil nadstandardni program, tekmovanja iz znanja, športna tekmovanja, ter vsi ostali 

projekti ter sodelovanje s starši. 

  

Ga. Barbara Knap je predstavila letni načrt VVE Medo za leto 2024-2025, ki so ga prisotni prejeli 

pred sejo po e-pošti. Predstavila se je organizacija dela in število vpisanih otrok. Rdeča nit šolskega 

leta bo Drugačnost – tako ali drugače. Otroke se bo učilo in spodbujajo k sprejemanju vsakršne 

drugačnosti. Tabor bo potekal v začetku aprila v Lučah na Kmetiji Pečovnik. Vsem otrokom bo v 

vrtcu ponovno omogočen gledališki abonma, izvajalci bodo tri gledališča, ki so se združila FruFru, 

Hiša otrok in AEIOU. Tudi letos načrtujemo izvedbo božično – novoletnega bazarja. Babice in dedki 

bodo med nas vabljeni v spomladanskem obdobju. Predstavljena so bila sredstva sklada in način 

zbiranja. 

Poudarki iz razprave: 

Tina Hajdinjak Skrzypiec 4.a, zahvala, da so za 8. razred vrnili tabor. 

Vesna Prašnikar, 7.b.: Ali je v planu kakšen projekt o izmenjavi učencev s tujino? 

Odg: Ravnateljica odgovarja, da se trenutno ukvarjajo s kadrovsko stisko. Če bo pripravljenost na 

strani učiteljev, so odprti za to, vendar so se pogoji razpisov spremenili in izmenjave tako velikih 

skupin kot v preteklosti niso več mogoče. 

Predlog Tina Hajdinjak Skrzypiec 4.a: Ali bi se lahko pohvalilo/izpostavilo tudi otroke, ki so v veliko 

naredili npr. na medvrstniški pomoči. V nekaterih šolah so potem ti učenci nagrajeni tudi iz šolskega 

sklada. Še posebej se je to opazilo na podelitvi na valeti konec lanskega šolskega leta, ko je prvič 

dobila posebno zahvalo ena devetošolka, saj je več let bila zelo aktivna na tem področju. Pogovor 

je tekel, kako bi se vzpodbudilo več tega. 

Toni Golob 2.b. predlaga projekt Velik prijatelj, ki poteka na nekaterih drugih šolah. 

  



Metka Hrovat, 6.b.: Ali ima šola namen organizirati Šolo za starše? 

Odgovor šole: Zaenkrat je v planu predavanje o uporabi mobilnih naprav na otroke. Predlog staršev 

je, da bi bilo več takih predavanj ter da si starši lahko med seboj delijo informacije o različnih 

izobraževanjih.  

Lidija Wein 3.b.: Kako bi informacije, ki jih predstavniki sveta staršev izvemo na svetu staršev, lahko 

posredujemo naprej? Katere kanale lahko izbiramo? 

Predlogi: 

-       Bi naredili skupino, katerih naloga je bila da ugotovijo, kako bi bilo dobro naredit 

predavanja za starše in najti teme za ustrezna predavanja. Predlog Miha Cerar, da smo 

predstavniki razredov tisti, ki povabimo starše na ta predavanja. 

-       Naj razredniki pošljejo e-maile vseh staršev predstavniku razreda. 

-       Whatsapp skupina, kjer bi se komuniciralo. Starši se lahko vpišejo v tabelo in dodajo svoj 

telefon. 

Pojasnilo Tone Meden: e-naslovi staršev, ki so v predstavniki oddelkov v svetu staršev so objavljeni 

na spletni strani, saj se smatrajo kot neke vrste javni funkcionarji. 

  

Vprašanje: Zbiranje papirja, kako uspešna je šola - izkupiček gre 9. razredu? 

Komentarji: 

Božena Cerar 5.a., članica upravnega odbora šolskega sklada - Zbiranje papirja se zelo zmanjšuje. 

Pride s tega naslova v zadnjih letih veliko manj denarja. Ideja je tudi, da se vključi vse. 

Andreja Korošec, 3.a: Včasih smo tekmovali med razredi. 

Predlog, da bi se to obdobje zbiranja papirja podaljšalo na več kot 3 dni. Če bi šola rezervirala mesto, 

kjer bi se to lahko zbiralo. 

Odgovor: To žal ni mogoče, problem je požarna varnost. 

  

Po skupnem glasovanju svet staršev daje pozitivno mnenje o Letnem delovnem načrtu za šolo in za 

vrtec za šolsko leto 2024/2025. 

   

Ad 6 Poročilo o dogodkih in dejavnostih, povezanih s soseščino šole in sadovnjaka na Brdu 

Poročilo ravnateljice: Zadnji dve leti poteka bolj intenzivna razprava o tej tematiki. Postopek, da 

sadovnjak obvešča o nameravanem škropljenju je utečen, ne škropijo, ko so otroci v šoli. Narejeni 

so bili preventivni ukrepi. Šola, kot zavod za izobraževanje in vzgojo,  sicer nima posebnih usmeritev 

za takšno situacijo in vsi pristojni, kjer je šola iskala usmeritve (NIJZ, Ministrstvo za zdravje, 

Ministrstvo za okolje in prostor, kmetijsko ministrstvo) so odgovorili, da naj se o preventivi 



dogovorimo ter da mora sadovnjak zagotoviti spoštovanje vseh zakonskih določil. Prav tako kot  vsak 

kmetovalec, kjer se uporablja fitofarmacevtska sredstva. 

Lansko šolsko leto je bilo narejenih še nekaj dodatnih ukrepov. Sadovnjak se je odmaknil dodatnih 

20 m od šole, postavili so dodatno proti-zanašalno mrežo in še naprej sadovnjak obvesti šolo o 

nameravanem škropljenju, ki se izvaja ob dneh in urah, da je čim manj vpliva na delovanje šole. 

  

Narejena je bila tudi analiza na prisotnost fitofarmacevtskih izdelkov v zemlji in rastlinah na parceli 

šole ob meji s sadovnjakom, kot je bilo predlagano ne eni od zadnjih sej. 

  

Poročilo analize predstavi g. Meden, ki je po izobrazbi kemik. 

Analizo je izvedel Nacionalni laboratorij za zdravje okolje in hrano (NLZOH), NLZOH, ki je osrednji 

slovenski javnozdravstveni laboratorij, ki se ukvarja s problematiko varovanja okolja, diagnostično in 

javnozdravstveno mikrobiološko dejavnostjo, kemijskimi in mikrobiološkimi analizami različnih vrst 

vzorcev. Opravljajo storitve za potrebe spremljanja javnozdravstvenih dejavnikov ter uradnih in 

inšpekcijskih nadzorov iz pristojnosti Ministrstva za zdravje, Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 

prehrano ter Ministrstva za okolje. 

Analize so bile narejene po akreditiranih metodah in v skladu s predpisanimi standardi ciljano na 

spojine, ki jih KIS uporablja za škropljenje. Da bi pokrili širši nabor (tudi morebitne razpadne 

produkte) je bilo izvedeno tudi kvalitativno določanje organskih spojin s plinskim in tekočinskim 

kromatografom. 

Analizirani sta bila prst in indikatorska rastlina blizu meje, kjer je največja verjetnost, da bi se ohranili 

sledovi uporabljenih škropiv. Po predpisanem standardu se reprezentativni vzorec območja 

odvzame na več mestih in potem po predpisanem postopku homogenizira. 

Rezultati so pokazali, da so bile koncentracije iskanih spojin za večino pod mejo detekcije. Te meje 

so nizke, nižje od dovoljenih. 

Razen naftnih derivatov (olje), saharoza, osvežilec daha (izopropil miristat) in antikorozijsko sredstvo 

(dietanolamin), ki se ne uporabljajo kot FFS-ji, lahko bi bili morda posledica dejstva, da je bilo na tem 

območju ne dolgo nazaj gradbišče (olje, antikorozijsko sredstvo) oziroma je lahko kdo polil sladko 

osvežilni pijačo (saharoza, miristat). 

G. Meden poda mnenje kot kemik in pravi, da je bil ob poročilu pomirjen in da zaupa analizi, ker je 

narejena strokovno, izvedla jo je verodostojna institucija z dobrimi strokovnjaki in odlično opremo. 

Ne nazadnje je mogoče sklepati, da je bila analiza kakovostna tudi zato, ker je odkrila štiri spojine, 

ki niso bile pričakovane, je pa dokaj razumljivo, kako so lahko prišle v vzorce.. 

G. Golob 2.b poda vprašanje kdo je plačal analizo. Odgovor : plačnik je Kmetijski inštitut. 

Matic Brojan 2.a.: Kdaj v letnem času so bili vzorci odvzeti? Po njegovem sobivanja s sadovnjakom 

ne more biti. Meni, da je potrebno sadovnjak odstraniti. Z gradivom utemeljuje, da sadovnjak krši 

zakon o fitofarmacevtskih sredstvih. 



Odgovor: Vzorci so bili vzeti v začetku julija (kmalu po koncu šolskega leta). Šola in Svet staršev 

nimata pristojnosti, da bi lahko ukinila sadovnjak. Predstavljeno gradivo je potrebno predati policiji, 

če sadovnjak res krši zakon.  

Blaž Češka 8.a.: Zakaj je vaše mnenje tako, da je šola prva, ki mora biti bitko s sadovnjakom? Šola 

deluje v prostorih, ki jih nudi občina. Šola je naredila največ kar je lahko oziroma še več. Predlaga, 

da se problematika naslovi od tu dalje na občino. 

G. Golob postavi vprašanje o ne odgovarjanju na e-pošto, ravnateljica pojasni vse svoje odgovore 

in delo na tem področju že več let. 

Po razpravi je sprejet dogovor: 

Skupaj z zapisnikom prve seje se objavi poročilo opravljene analize. Obenem se povabi starše, ki bi 

želeli vedeti več o tej analizi. Vsi starši, ki se želijo podrobneje seznaniti s to temo se javijo 

predsedniku sveta staršev g. Mihu Cerarju do vključno 4. 11. 2024 po e-pošti 

(cerarmiha.si@gmail.com).  Sklican bo sestanek vseh, vključno s predstavniki Sveta šole, 

predstavniki šole in Občine Lukovica. Na tem sestanku se pregleda kaj je bilo do sedaj vse storjeno 

okoli te tematike ter ali so potrebni dodatni ukrepi.  

  

Ad 7 Poročilo o pobudi za povečanje varnosti šolarjev na regionalni cesti Želodnik-Trojane 

Poročilo g. Medena - tema je bila večkrat obravnavana na sejah sveta staršev v prejšnjih dveh šolskih 

letih. Na pobudo staršev je bilo poslanih nekaj dopisov DRSI in Občini Lukovica. Spomladi 2023 je 

bil opravljen terenski ogled in narejen načrt ukrepov, ki pa niso bili izvedeni, zato so bili poslani 

dodatni pozivi. V sredo, 18. 9. 2024 je bila ta tema obravnavana na seji Občinskega sveta. 

Sprejet je bil sklep, da bo občinska uprava pozivala DRSI k izvedbi še neizvedenih ukrepov, da bo 

občina pristopila k štetju prometa, da pospeši postopke za izgradnjo pločnikov in prehodov za pešce 

dogajanje pa naj bi aktivno spremljal Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 

Starši povedo, da ni bilo nasutih niti bankin, kot je bilo obljubljeno. 

Sprejet je bil dogovor, da starši, ki živijo na tem območju podajo informacijo o dejanskem stanju in 

potem se sestavi dopis, ki se ga posreduje na Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine 

Lukovica. 

  

Ad 8 Pobude z roditeljskih sestankov – poročanje predstavnikov razredov 

Prehrana: ga. Urška Presečnik: Na predmetni stopnji je 200 učencev naročenih na kosilo, zato je 

potrebno razrede razporediti na kosilo. Po 5. šolski uri gredo prvi na kosilo učenci 9. in 8. razredov, 

ker imajo večinoma kasneje tudi 6. učno uro. Sledijo učenci 7. razreda, učence 6. razreda zadržimo 

v razredu 5 minut.  V kolikor učenci zamudijo prevoz po 5. šolski uri gredo v varstvo vozačev, kjer 

lahko delajo nalogo in gredo domov z naslednjim prevozom po 6. šolski uri. V kuhinji se zaposlene 

zelo trudijo, vendar je ozko grlo pri delitvi kosila kratek delilni pult in majhne kapacitete kuhinje. 

Kuhinja pripravlja veliko medicinsko predpisanih diet, ni pa prostora za  pripravo in upoštevanje 

individualnih želja. Po zakonu je v šoli obvezno zagotoviti le en obrok. 



  

Predlog: Katja Dolinšek - če gredo mlajši in starejši otroci skupaj na kosilo je težava, ker jih večji 

otroci “zrinejo”. Ali jih lahko dežurni učitelji usmerijo 8.in 9. razrede? 

Odgovor: Za mlajše učence je kosilo organizirano v sklopu podaljšanega bivanja in ni predvideno, 

da hodijo na kosilo v času največje gneče. Šola bo dodatno preverila, kaj se lahko naredi za 

izboljšanje razvrščanja pri kosilu. 

 V Krašnjo se vozijo kosila iz vrtca. 

Starši Krašnja: se ne strinjajo z rešitvijo priprave kosila, ki ga dobivajo iz vrtca. Se bodo organizirali, 

ker jih je več takega mnenja. Šola naj preveri kaj lahko naredi. 

Odgovor šole: Jedilniki res niso enaki, kot v šoli, vendar je vrtčevska hrana kvalitetna in primerna za 

šolske otroke. 

  

Prevoz: ga. Urška Presečnik: Večina prevozov pokriva občina. Prevoz, ki ga starši sofinancirajo 

organizira šola. Šola mora izbrati prevoznika preko razpisa in edini, ki se prijavlja zadnja leta je 

prevoznik Gerčar. 

Pohvale: Stvari s prevozi, ki se zgodijo, se hitro rešijo. 

Komentar: Dežurnega učitelja pri vožnji ob 15h ni, kar bi predlagali da bi občasno bil in preveril, da 

ne prihaja do prerivanja med starejšimi in mlajšimi učenci. 

Sklep: Starši naj sporočijo, če gre kaj narobe s prevozi, v tajništvo po telefonu ali e-mailu, čimprej ko 

opazijo nepravilnosti. 

Komentar: Pri novi ureditvi krožnega križišča pred šolo, starši ne vedo, kje je dovoljeno odložiti 

otroka. Starše zanima, kje je prostor, kjer se pravilno odloži otroka in kje se lahko parkira. 

Odgovor: Starši, ki pospremijo otroka v šolo parkirajo na parkiriščih (12 parkirnih mest). Po posvetu 

s policisti, tisti, ki bodo otroka samo odložili, se lahko ustavijo ob vozišču tudi na oznakah za 

parkiranje avtobusa, odložijo otroka ter odpeljejo.   

Predlog: Ali lahko pokličemo učitelja, da pošlje otroka ven. Ali se lahko objavi številka OPB, enako 

kot je bilo v času korone? 

Odgovor: Starši pridejo iskati otroka v OPB in ga osebno prevzamejo v skupini. 

  

Povezava do urnika za ocenjevanje znanja 

Lopolis tega ne nudi več. Učitelji zahtevali, da si otroci zapišejo. 

Predlog: Starši si me seboj delijo, kdor ima plačljiv Lopolis lahko deli. 

Nadomeščanja so sedaj na spletni strani urejena. 



Ker se je zamenjal portal v Lopolis Pro in gredo tudi položnice za obroke direktno ven iz sistema, bo 

šola poslala obvestilo vsem staršem, naj preverijo ustreznost prve položnice. 

  

Ad 9 Razno 

Ritmična gimnastika Krašnja-zakaj je ni. 

Odgovor: Šola bo preverila ali je to možno izvesti za naslednje šolsko leto oz. če telovadnica 

ustreza oz. je dovolj visoka za tovrstno športno dejavnost. 

 

Pohvala: Učbeniki za na klop. 

Pobuda: Učbeniki za 3,. 4., 5. razred učbeniki za na klop, ki se lahko sofinancirajo iz sklada. 

Odgovor: Podpira se pobuda, prošnja gre na šolski sklad. 

  

Vzpostavljena bo skupina za Otroke s posebnimi potrebami. Javila se je ga. Tina Hajdinjak 

Skrzypiec, ki bo pripravila vabilo v to skupino ter predlaga. da se povabi tudi ostale starše k 

sodelovanju in prosi, da šola obvesti starše, da se vključijo v to skupino. 

  

Rekreativni odmor: Je zaživel zelo dobro. Na novem šolskem dvorišču je sedaj varno. Otroci lahko 

v primeru suhega vremena ne preobuti preživijo čas na dvorišču in zunaj. 

 

Predlog: Ob koncu šolskega leta se pohvali učitelje. Sploh tiste, ki se aktivirajo dodatno. 

 

Pohvala: Objavi fotografij in novic o dogajanju na taborih na spletni strani, da starši spremljajo, kako 

jim gre in kaj počnejo. 

Pobuda: Skupina, ki bi pomagala šoli pri pripravi novega Pravilnika o uporabi mobilnih naprav. 

Pravilnik se bo namreč prenavljal in bi bilo dobro, da starši sodelujejo. 

Predlog: Povezava med učenci-starši in učitelji. Šolska skupnost in svet staršev. 

Predlog: Finančno opismenjevanje in podjetništvo za otroke. 

Odgovor: V okviru poklicnega usmerjanja. 

  

Razširjeni program: Kakšen je načrt šole? 

Odgovor: Naša šola v program RAP s strani MIZŠ še ni bila izbrana. Do leta 2028 naj bi to zaživelo 

v vseh šolah. Za naslednje leto se to izve meseca februarja tekočega leta. Določi ministrstvo. 



  

Pobude za vrtec: 

S strani predstavnika Sončkov g. Dobrotinška je bil podan predlog, da se Medvedkova olimpijada 

kdaj organizira tudi v Krašnji. S predlogom so se strinjali. 

Vprašanje je bilo kako je sedaj z invalidskim parkirnim prostorom, če se še vedno parkira na njem. 

Povedano je bilo, da se vse obiskovalce redno opozarja, da je nepravilnega parkiranja manj, vendar 

da se bo sedaj ponovno pokazalo, ko bo večja gneča ob prihodu in odhodu iz vrtec. 

S strani vodje vrtca je bil podan predlog, da se bi v prihodnjem letu uredilo vrtčevsko igrišče v Krašnji. 

Dogovor je bil, da se poišče ponudbe za utrditev terena in položitev umetne trave. 

Vprašanje je bilo zakaj se na tabor kot tudi na plavalni tečaj ne vključi mlajše otroke v starejših 

skupinah. Povedano je bilo, da se v te dejavnosti vključujejo samo predšolski otroci, ki so čustveno 

že dovolj zreli. Večletne izkušnje so pokazale, da so otroci stari od 4-5 let imeli velike težave ob 

izvedbi tabora. 

Naslednje srečanje delovne skupine za vrtec bo predvidoma konec januarja 2025 v prostorih vrtca 

na Prevojah. 

  

Končna misel staršev: Najboljše na šoli so naši otroci. 

  

 Seja je bila končana ob 21:00 uri. 

  

Zapisali 

Katja Savernik  za šolo 

 

Barbara Knap za vrtec  

 

 

 

Potrdil 

Predsednik Sveta staršev  

OŠ Janka Kersnika Brdo 

Miha Cerar 

 

 

Ravnateljica 

OŠ Janka Kersnika Brdo 

dr. Anja Podlesnik Fetih 

 

 


